



# Referat

## Bestyrelsesmøde

### Tirsdag d. 9. oktober 2018

i klublokalet kl. 19.00

---

**Indkaldte:** *Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schönemann.*

---

**Fraværende:** Frank Holm

---

## Dagsorden / referat:

Tovholder:

### 1. Sidste referat/bemærkninger

Vejrstationen genetableres ikke før vi atter har styr på permanente klublokaliteter.

Vores interne mailliste opdateres på gammel vis med adresser.

Kasper

### 2. Nyt fra formanden.

Selvlåsesystemet forsøges flyttet til de midlertidige lokaler, samt montering af tænd / sluk-ur på køleskabet.

Kasper

#### Liste over planlagte vinteraktiviteter:

FTFL foredrag 3 stk.

Teori duelighedsbevis

VHF

Stander op

Nytårskur

Julebingo

Flodskipperkursus

Tidevandskursus

Tak for hjælpenfest (22/2-2019)

Endelige Info på Facebookgruppen

Kasper

### 3. Nyt fra A.m.b.a.

Nu har vi fået etableret midlertidige klubfaciliteter i form af leje af 2 pavilloner. Vores forsikring dækker meromkostningerne, dog modregnet vores selvrisko på ca. 5.000 kroner.

A.m.b.a. kan p.t. ikke give endeligt bud på dato for normaltilstand for lokaler.

Der har endnu ikke været plads i kalenderen til at afholde et fællesmøde. Kasper/Lars

Sejlkubbens ønsker til evt. nye klubfaciliteter formuleres på kommende bestyrelsesmøde i Krs.

#### 4. Nyt fra kassereren.

Der arbejdes fortsat på et oplæg til bestyrelsens forretningsorden. Lars

Vi forsøger fortsat at få dialog vedr. medlemskab KRS/Amba . Lars/Kasper

Vores likviditet er tilfredsstillende og mindre fremgang i medlemstallet.

Anmeldelse af skade (totalskade) på vores partytelt til forsikringen. Lars

#### 5. Nyt fra udvalgene.

##### Kapsejlads:

Udvalget har afholdt evalueringsmøde, ingen tilbagemelding p.t.  
Dommer stopper og der skal findes en ny til den kommende sæson. Vejsager

E-mærket er bjærget.

Dommerbåden skal snart på land.  
I år skal der foretages de nødvendige reparationer, bl.a. glasfiberskader m.v. Vejsager/Frits

##### Junior:

Der arbejdes fortsat med udarbejdelsen af retningslinjer for udlån af klubmateriel. Frank

Der skal findes en sikker løsning på opbevaring af benzin. Frits

##### Sejlerskolen:

Der er ryddet op i grajskuret og gamle effekter er kasseret. Søren W

Økonomi til nyt undervisningsmateriel i form af VHF og kortplotter, skal 100% dækkes via. eksterne bidrag, - inden indkøb foretages. Søren W

Reparation af forstag og fald til OMEGA skal forsøges, evt. med indkøb af reservedele. Søren W

Udvalget forsøger at finde en suppleant til Carls Andersen mht. undervisning. Søren W

#### 6. Eventuelt:

Generel oprydning i Sømands Hvile Frits  
Nyhedsbrev udsendes snarest. Georg

***Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:  
Tirsdag den 13. november 2018 kl. 19.00.***

Referent: Georg Schönemann